

Care Reminders

Rappels d'entretien

Bloomin' Easy® helps you succeed with Care Reminders

Free care reminders are specific to each plant and offer simple advice to keep plants looking their best.

Follow these simple steps to sign up:

- 1 Go to mybloomineasy.com
- 2 Enter your **name and email** in the sign-up box for your plant(s)
- 3 **Relax!** We'll let you know when it's time to provide a bit of care—and even show you how!

Visit bloomineasyplants.com for the full Bloomin' Easy experience.

We'd love to connect with you on social media, too! Find us [@bloomineasy](#) on Instagram, Facebook, YouTube and TikTok.

Les rappels d'entretien de Bloomin' Easy contribuent à votre succès

Les rappels d'entretien gratuits proposent des conseils simples, particuliers à chaque plante, qui permettent de les garder belles et en santé.

Suivez ces étapes simples pour vous inscrire:

- 1 Allez à mybloomineasy.com
- 2 Entrez vos **nom et courriel** dans les cases à cet effet pour autant de plantes que vous voulez
- 3 **Détendez-vous!** Nous vous dirons quand et comment prendre soin de vos protégées!

Visitez bloomineasyplants.com pour profiter de l'expérience Bloomin' Easy.

Vous aimeriez nous suivre sur les médias sociaux? Merveilleux! Tapez [@bloomineasy](#) sur Instagram, Facebook, YouTube et TikTok.

